
Protokoll fört vid sammanträde med 
styrelsen för Storsjöns Segelsällskap.
Datum: 050404
Plats: Sekretariatet.

Närvarande: Barry Smith, Kjell Sundström, 
Anders Johansson,  Sverker Högbom, Asbjörn 
Norling, P-O Dahl. Sven Wahlström, Örjan 
Enström, Marie Birkl.

§1 Asbjörn Norling öppnade styrelsesammanträdet.

§2 Genomgång av föregående protokoll.
Godkändes och lades den till handlingarna.

§3 Ekonomi
 Huvudsakligen el och tele räkningar under feb/mars.

§4 Post
Inbjudan till Seglarförbundets seglardagar i Stockholm 16-17/4. En bok firande 
’100år under segel’ har kommit från seglarförbundet. Lämnas tillgänglig för alla 
på sekretariatet.
Brev från kommunen om att ansökan om bidrag till VM är under beredning. 

 
§5 Rapporter

VM
Asbjörn rapporterade om styrgruppsmötet och det mesta löper enligt tidsplanen. 
En utskick till samtliga medlemmar skedde under mars för att få så många som 
möjligt  engagerade  i  VM.  SSS får  använder  en  båt  från  helikopter  gruppen 
under VM. 

Utbildning
Engelskkursen pågår inför VM.

Jolle
Beslut tas 5/4 om ev. träningsläger under försommar.

Kölbåt
Listan för sommarens seglingar är klar. Information om dessa skickas ut med 
Roderbladet.

Varvet
2006-11-01  löper  nuvarande  varvskontraktet  ut.  Asbjörn  Norling  och  Sven 
Wahlström träffade  kommunen (Bengt  Rådman,  Siw Reutersvärd  och  Marie 
Adolfsson) nyligen. En utredning pågår till 1/9-05 om en alternativ varvsplats.
Just nu finns det ett få tal lediga platser på varvet.

Webbmaster
Inget nytt.

Ceremonimästare



Information om årets festligheter kommer i nästa Roderbladet.

§6 Övriga Frågor
• Nytt kontrakt med Alnö båtklubb. Årsavgiften 3000:- betalas av klubben. 

Kostnaden för två lyft med kranen 700:- betalas av de som använder den. 
• Kommunen kommer att bygga en ’mötesplats’.
• Beslutat att klubben inte skall delta i seglingens dag.
• Asbjörn  redovisade  resp.  ansvariga  för  information  till  Roderbladet, 

stoppdatum 13/4-05. Målsättningen är att få ut den till 1/5.
• Information om kontaktpersoner skickas till MNSF. Ansv. BS

§7 Kvarstående frågor
Inga.

§8 Avslutning.
Ordföranden tackade Ulla-Karin Högbom för fikat och avslutade sammanträdet. 
Anders fick äran att svara för fikat vid nästa sammanträde den 9 maj 2005 kl. 
19.00 på sekretariatet.

__________________ __________________
Asbjörn Norling Barry Smith
Ordförande Sekreterare


